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1. In de begroting staan kosten voor de grote clubactie € 1.875,00.
Hoe zijn die ontstaan, alle andere deelnemers krijgen 80% van verkochte lot en de loten 
en reclames worden gratis verstrekt.?

 Antwoord: Dit zijn de kosten van teamuitjes. Teams welke meedoen aan de grote 
clubactie en loten verkopen mogen de kosten van een teamuitje declareren tot een 
maximum van €10,00 per persoon.

2. Klopt de bruto winst wel, vergeleken bij andere verenigingen nogal verschil?

Antwoord: De Bruto winst is correct. Zoals ook onder antwoord op vraag 5 wordt 
aangegeven worden alle jaarrekening opgesteld door een accountant en voorzien van 
een samenstellingsverklaring.  

3. Het ene jaar heeft U liquide problemen, worden de leden voor extra bijdrage verzocht Het 
opvolgende jaar heeft U genoeg eigen middelen om lening te bekostigen,
graag toelichting.?

Antwoord: De club heeft een aantal jaren achtereen een te grote jas aan gehad. Dat 
heeft zich geuit in steeds oplopende tekorten. Na aanstelling van het nieuwe bestuur (op 
1 juli 2019) zijn rigoureuze maatregelen genomen, waaronder het per direct stopzetten 
van vergoedingen van trainers en het afscheid nemen van zzp-trainers. Het nieuwe 
bestuur heeft een begroting opgesteld met een positief resultaat onder het motto: 
iedereen een duit in het zakje: leden deden dit in de vorm van een contributie 
aanpassing, de CV als verhuurder in de vorm van het kwijtschelden van een lening, de 
vrijwilligers in de vorm van het verlagen van de vergoedingen en de trainers in de vorm 
van nagenoeg gehalveerde contracten.

4. Resultaten boekjaren verschillen nogal, van min. € 14.262,00 jaar later min 
€ 48.383,00, en weer jaar later positief € 59.203,00. verschil € 107.566,00?
Hoe zijn deze grote jaarlijkse verschillen ontstaan, graag toelichting.?

Antwoord: De vereniging heeft een aantal jaren negatief gedraaid. Het seizoen 
2018/2019 zou ook negatief eindigen, daarom is destijds een bijdrage van 100 euro per 
lid gevraagd, hetgeen in totaal 100.000 euro zou opleveren. De leden hebben het 
voorstel tot die bijdrage echter weggestemd. Het bestuur heeft vanaf dat moment fors 
gesneden in de kosten. Hierbij moet bijvoorbeeld worden gedacht aan het per direct 
stopzetten van (trainers)contracten. Ook zijn er tal van (sponsor)acties geweest die 
middelen hebben opgeleverd. Als laatste is een schuld van de vereniging aan de CV 
kwijtgescholden ter grootte van 20k. Vanaf het seizoen 2019/2020 is de begroting positief 
gemaakt door de uitgaven af te stemmen op de inkomsten en ambitie die passen bij een 
hockeyclub uit Oosterhout.



5. Zijn de aangeleverde begrotingen schriftelijk goedgekeurd door de onderzoekers?

Antwoord: De jaarrekeningen van MHC de Warande worden altijd opgesteld door de 
accountant en voorzien van een samenstellingsverklaring. De begroting wordt opgesteld 
door het bestuur en voorgelegd en goedgekeurd door de Algemene Ledenvergadering. 
Binnen de club vindt jaarlijks een interne controle van de cijfers plaats door de 
kascommissie,
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1. Tijdens de verbouwing van het clubhuis van MHC 5 jaar geleden heeft het GPO 
een advies uitgebracht over de noodzakelijke aanpassingen in het kader van de 
toegankelijkheid. Kan aangegeven worden welke punten uit dit rapport inmiddels 
gerealiseerd zijn? Welke zaken die nog niet gerealiseerd zijn worden nu wel 
meegenomen bij de werkzaamheden? Wat is de reden waarom dit wel of niet 
gebeurd? Kan ook het rapport van het GPO ter inzage voor de raad gelegd 
worden?

Antwoord: 
Tijdens de laatste verbouwing is uitgebreid rekening gehouden met het door GPO 
gegeven advies. 
Het advies van het GPO is van 14 juni 2017. 
 
De volgende punten zijn opgepakt:

 De invalide parkeerplaats is nu dichter bij de ingang.
 De hellingbaan is gebleven. In de eerste plannen stond een lift vermeld. Gezien de kosten en 

het risico op vernielingen, is besloten de hellingbaan aan te leggen. Wanneer een 
rolstoelgebruiker komt, wordt hij/zij geholpen om gebruik te maken van de helling.

 De helling is op een aantal hoekpunten gewijzigd zodat de bevoorrading zonder problemen 
gebruik kan maken van deze helling.

 Trap op het terras naar het bovenliggende bordes is onlangs beveiligd. Alleen bij speciale 
dagen gaat deze open met controle op gebruik.

 Nooduitgangen zijn aangegeven. Onlangs is alle noodverlichting gecontroleerd en goed 
bevonden.  

 
De volgende punten zullen dit jaar worden opgepakt. (Dit kon niet eerder vanwege 
de financiële status)

 In het clubhuis en bij het terras gaan we de leuningen aanpassen of installeren.
 Bij teamkamer 2 komt in augustus nog een extra noodverlichting met vluchtpijl.
 Oprijband bij de kleedkameringang wordt tijdens de aanpassing van de electriciteitsbekabeling 

(grondwerk) en renovatie veld B (incl. herbestrating tussen dit veld en het clubhuis) 
geinstalleerd.

 Overige kleine punten zal het klussenteam oppakken.

De nu geplande investeringen betreffen het vervangen van een hockeyveld en het 
realiseren van het verlagen van de energierekening door het aanbrengen van 
verschillende duurzaamheidsmaatregelen.


